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ONO se centra ara en el servei a empreses i aparca, de moment, l'expansió de la fibra òptica

L'operadora ONO té en fase d'estudi l'ampliació de la xarxa
de fibra òptica destinada a particulars i centra els seus
objectius a la ciutat en el servei a empreses. La companyia ja
cobreix gran part de la ciutat amb la seva xarxa i té previst
ampliar-la, però la situació econòmica ha fet variar el
calendari inicial. L'empresa, però, manté la intenció d'ampliar
els seus serveis a particulars.

El director general d'empreses ONO, Víctor Guerrero, ha explicat per on passen els plans de la companyia
durant la signatura del conveni de col·laboració amb l'Ajuntament per patrocinar el Santcugatribuna.

Víctor Guerrero: Volem millorar els serveis a les empreses. Treballem per millorar el servei a
particulars però no preveiem, per ara, una expansió massiva.

Tot i això, Guerrero assegura que Sant Cugat és una de les ciutats on la seva xarxa està més estesa.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/economia/48553.html
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